[image: image1.emf]O

O

Technical Data Sheet
To be the global leader of UV technology 
 
单体 Monomer TCM109

TCM109
产品简介 General Information

· TCM109是一款适用于阳离子固化体系的单官能团氧杂环丁烷单体，针对柔性做了结构性改良。它能提高体系固化速度，降低收缩率，兼顾延展性和固化强度。
· TCM109 is a monofunctional oxetane suitable for cation curing, with structural improvement for flexibility. It can improve the curing speed of the system, reduce the shrinkage. It has both ductility and curing strength.
产品信息 Product Information
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· 化学名称 Chemical Name：3-乙基-3-[(2-乙基己氧基)甲基]氧杂环丁烷 3-Ethyl-3-[(2-ethylhexyloxy)methyl]oxetane
· 分子量 Molecular Weight：228.37
· CAS No：298695-60-0
技术参数 Technical Parameters

· 外观 Appearance：无色透明液体 Colorless transparent liquid
· 纯度 Purity (GC)：≥97.00%
· 水分 Water Content：≤0.30%
产品优势 Benefits

· 高反应活性 High reactivity

· 均衡的柔性和刚性 Balanced flexibility and rigidity
应用 Applications

· TCM109常作为单体用于电子材料封装和特种胶粘剂。
· TCM109 is often used as a monomer for electronic material packaging and special adhesives.
存储及包装 Storage & Packaging

· 保存在密闭容器中储存在阴凉、干燥、阴暗、通风的区域。自生产日期开始，1年内有效。包装：20kg/桶。
· Keep in a tightly closed container and store in a cool, dry, dark, ventilated area. Effective from the date of production, within 1 year. Packaging: 20kg/pail.
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